
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 26. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 96
På baggrund af en henvendelse fra repræsentanter fra Filmskolens tidligere
og nuværende elever bedes ministeren redegøre for overvejelserne om æn-
dringer af Filmskolen til en 5-årig bachelor/kandidatuddannelse. Herudover
bedes ministeren kommentere medsendte spørgsmål fra de tidligere og nu-
værende elever:
1. Ved ministeren, at der er bred enighed blandt tidligere og nuværende film-
skoleelever, samt branchefolk og lærere, om at en omlægning af Filmskolen
til 5-årig bachelor/kandidat vil føre til en forringelse af Filmskolens kernevær-
dier, hvis ændringerne foretages?
2. Kan ministeren beskrive, hvordan der ses på Filmskolen som kulturinstituti-
on, og hvordan Kulturministeriet ønsker at Filmskolen skal fremstå nationalt
og internationalt?
3. Hvilke politiske overvejelser ligger til grund for beslutningen om at gøre
Filmskolen til 5-årig bachelor/kandidat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Jensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mogens.Jensen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
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